



## Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse

Den 23:e september 2025 kl. 17:15

**Plats:** Styret, Lilla Lindholmen

### Närvarande:

Ordförande: Matilda Svensson [MS]  
Vice ordförande: Melker Andersson [MA]  
Ekonomiansvarig: Carl Backstig [CB]  
Arbetsmarknadsansvarig: Anna Fermheden [AF]  
Utbildningsansvarig: Calle Åman [CÅ]  
Informationsansvarig: Emilia Rickard [ER]

### Föredragande:

### Formalia

- §1. Mötets öppnande** [MS]  
Matilda Svensson förklarar mötet öppnat kl. 17:28
- §2. Val av justeringsperson** [MS]  
Mötet väljer Anna Fermheden till justeringsperson
- §3. Eventuella adjungeringar** [MS]  
Inga adjungeringar
- §4. Godkännande av dagordningen** [MS]  
Mötet godkänner dagordningen
- §5. Föregående protokoll (250828)** [ER]  
Mötet godkänner föregående protokoll (250828)

### Informationsfrågor

- §6. Meddelanden**
- a. **Ordförande** [MS]  
Har under senaste tiden arbetat med flytten, arbete som uppkommit efter mottagningen samt serveringstillstånd. Har varit på KU och bland annat fått ny information om kårappen

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Sekreterare (Emilia Rickard)

Justeringsperson (Anna Fermheden)



samt diskuterat ledarskap med andra sektionsordföranden.  
Jag har även planerat inför sektionsmöte 0 samt inför möte med PA.

*b. Vice ordförande*

[MA]

Jag har fortsatt arbetet med lokalen och fixat diverse fel (Lampa sönder, mikro sönder, frosta glas på lilla toaletten, dörr sönder mm). Haft KoFOT där vi alla gick igenom hur vi tyckte mottagningen gått. Planerat in en kväll för rensning av lokal samt jobbat på mottagningsenheten. Börjat arbete inför aspning Lp2.

*c. Ekonomiansvarig*

[CB]

Mår ganska bra, lite trött. Samlat upp efter mottagningen. Höll efter mottagningen-möte med sektionens kassörer med lite utvärdering. Samtliga kassörer har nu påbörjat budgetarbete som ska vara klart på söndag. Missade tyvärr sEF. Dagligt arbete med fakturering och bokföring utöver resterande arbete.

*d. SAMO*

[CCH]

Jag har mestadels hanterat saker och ting som varit relevant sedan Mottagningen, mycket utbildningar och möten som tagit tid, jag ska även ha ett SAMO-SVL möte med studievägledarna så snart som möjligt, för att påbörja samarbete mellan dem. Skulle egentligen haft idag (inställt, pga sjukdom). Sedan har jag jobbat med lite andra ärenden/arbeten. Börjat spåna på lunchföreläsningssidéer, för att kunna locka fler studenter, ev. samarbeta sektioner mellan för att faktiskt fylla en sådan föreläsning.

*e. Arbetsmarknadsansvarig*

[AF]

Har jobbat vidare med mässplanering och företagssökning. Fokus nu utöver att ragga företag är att få in en lunchföreläsning under mässdagen. Varit på ArmU fått info

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Sekreterare (Emilia Rickard)

Justeringsperson (Anna Fermheden)



om nya delen på kårappen som troligtvis börjar gälla om en månad med företagsdelar. Fick info på Armu om att övriga sektioner också har svårt att ragga företag vilket var skönt då det kanske inte bara är flytten som påverkar oss i hur svårt det är att ragga företag. Mycket problem med lokaler i Vasa så ska be PA om hjälp för att lösa problemet. Sponsringen för mässan går dock väldigt bra nu fick vi även Estrella att sponsra så goodiebaggen blir najs.

*f. Utbildningsansvarig*

[CÅ]

Varit på UU-möte: uppdatering om institutioner, kår-presentkort, kursenkäter. Haft Tenta 101. En del studentfrågor om utbildning. SnH har påbörjat kursutvärderingar för LP4.

*g. Informationsansvarig*

[ER]

Skapat mejllistor, både för de nyantagna och för alla sektionens medlemmar. Skapat ett inlägg kring hur folk kan hitta till Lilla Lindholmen, samt hitta på Campus Johanneberg. Börjat PR:a och förbereda Sektionsmöte 0. Dagligt arbete.

*Beslutsfrågor*

**§7. Äskning - DSC rumsutrustning**

[MS]

Beslut: Mötet beslutar att godkänna äskningen i sin helhet.

**§8. Äskning - H6 laddare**

[MS]

Beslut: Mötet beslutar att neka äskningen i sin helhet, då mer research behövs.

**§9. Äskning - H6 rumsutrustning**

[MS]

Beslut: Mötet beslutar att godkänna äskningen i sin helhet.

**§10. Äskning - H6 lederhosen**

[MS]

Beslut: Mötet beslutar att neka äskningen i sin helhet.

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Sekreterare (Emilia Rickard)

Justeringsperson (Anna Fermheden)



**§11. Äskning - HD mindre serverrack** [MS]

Beslut: Mötet beslutar att godkänna äskningen i sin helhet.

**§12. Äskning - återställning av hår** [MS]

Beslut: Mötet beslutar att godkänna äskningen i sin helhet.

**§13. Inval** [MS]

• **Nomineringar Valberedningen**

- Emil Hedenberg

Beslut: Mötet beslutar att rösta in ovanstående nominering

*Diskussionsfrågor*

**§14. Verksamhetsplaner för utskotten** [MS]

Diskussion kring verksamhetsplaner för utskotten SnH, Harm och JämH, samt kommittén HKex.

Mötet ajourneras kl. 19:11

Mötet öppnat kl. 19:17

**§15. Uppkommande PA-möte** [MS]

Diskussion kring uppkommande PA-möte onsdag den 24/9.

**§16. Ansvarig för tältet** [ER]

Diskussion kring utformning av kontrakt gällande LF-tältet.

**§17. Programbidrag Makerspace** [MS]

Diskussion kring programbidrag till Makerspace. Frågan ska diskuteras vidare med PA.

**§18. Sektionsmöte 0** [MS]

Diskussion kring sektionsmöte 0 torsdag den 25/9. Fördelning av uppgifter.

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Sekreterare (Emilia Rickard)

Justeringsperson (Anna Fermheden)



- §19. Sektionens dag** [MS]  
Diskussion kring Sektionens dag. Sektionens dag kommer att ske måndag den 3 november.
- §20. Möjligheter för pub** [MA]  
Diskussion kring möjligheter att arrangera pub, både allmän pub, men framförallt en pub under pubrundan.
- §21. Städ Lilla Lindholmen** [MA]  
Diskussion kring städ i Lilla Lindholmen. Gemensamt städ på torsdag den 25/9.
- §22. Mottagningsenkäten och utvärdering av mottagningen** [MA]  
Diskussion kring mottagningsenkäten och utvärdering av mottagningen. Enkäten ska ut så snart som möjligt och de som svarar har möjlighet att vinna priser.
- §23. Medarbetarsamtal** [MS]  
Diskussion kring medarbetarsamtal.
- §24. Höja Harms priser** [AF]  
Diskussion kring att höja Harms priser. Matcha andra sektioners priser. Ta ett nytt beslut vid årsskiftet kring priserna.

*Formalia*

- §25. Övriga frågor**
- AF: Tillstånd att teckna företag? [AF]  
Svar: Detta ska kollas upp.
- AF: Sektions tillstånd i kårappen? [AF]  
Svar: Försättas tas upp på Armu.
- AF: Har vi kostnad om ingen faktura betalas? [AF]

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Sekreterare (Emilia Rickard)

Justeringsperson (Anna Fermheden)



Svar: Enligt räntelagen, 3,5% gör dröjsmålsränta till 11,5%, eko får kolla på detta när det gäller fördröjda fakturor.

**§26. Nästa möte (251009)** [MS]

**§27. Skvaller, dementier och känsliga ämnen** [MS]  
På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet

**§28. Mötets avslutande** [MS]  
Matilda Svensson förklarar mötet avslutat kl. 21:08

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Sekreterare (Emilia Rickard)

Justeringsperson (Anna Fermheden)